

Hyperlinks to provincial and territorial courts' websites

Rules of provincial and territorial courts made under sections 482, 482.1 and 745.64 of the *Criminal Code*

These rules of court are current to September 18, 2019. As of September 19, 2019, the Department of Justice Canada no longer publishes on its Justice Laws Website the rules made, by provincial and territorial courts, under sections 482 and 482.1 of the *Criminal Code*. In addition, the *Statutory Instruments Act* no longer applies to rules established for the purposes of sections 745.6 and 745.63 of the *Criminal Code*. For more information, please consult hyperlinks to legal information websites.

<https://laws-lois.justice.gc.ca/eng/Court/index.html>

If you wish to consult previous versions of the rules published on the Justice Laws Website, please see Previous Versions.

Hyperliens vers les sites Web des cours provinciales et territoriales

Règles des cours provinciales et territoriales établies en vertu des articles 482, 482.1 et 745.64 du *Code criminel*

Ces règles de cour sont à jour au 18 septembre 2019. À compter du 19 septembre 2019, le ministère de la Justice Canada ne publie plus sur le Site web de la législation (Justice) les règles établies, par les tribunaux provinciaux et territoriaux, conformément aux articles 482 et 482.1 du *Code criminel*. De plus, la *Loi sur les textes réglementaires* ne s'applique plus aux règles qui sont établies pour l'application des articles 745.6 à 745.63 du *Code criminel*. Pour plus d'information, veuillez consulter les hyperliens vers les sites web d'information juridique.

<https://laws-lois.justice.gc.ca/fra/Court/index.html>

Si vous désirez consulter les versions antérieures de ces règles publiées sur le Site web de la législation (Justice), veuillez cliquer sur l'hyperlien suivant : versions antérieures.